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Raad stelt integraal veiligheidsplan vast
In de raadsvergadering van 
11 februari 2020 stonden 
niet veel onderwerpen op de 
agenda waarover uitvoerig is 
gedebatteerd. Dat wil niet zeggen 
dat er geen belangrijke besluiten 
zijn genomen. Zo heeft de raad 
ingestemd met het integraal 

veiligheidsplan 2020-2023. 

Zorgdragen voor veiligheid is een 
van de kerntaken van de overheid. 
De gemeenteraad stelt iedere vier 
jaar de veiligheidsprioriteiten vast 
in een integraal veiligheidsplan. 
De voor 2020 tot en met 2023 

voorgestelde prioriteiten zijn 
ondermijning, versterken 
verbinding zorg en veiligheid, veilig 
recreëren in natuurgebieden en 
woonoverlast.

Omnibuzz
Er was wel enige discussie over het 

wijzigen van de gemeenschappelijke 
regeling Omnibuzz. Deze 
organisatie biedt vraagafhankelijk 
vervoer aan personen die, als 
gevolg van beperkingen, niet 
zelfstandig kunnen reizen. Dit is een 
wettelijk taak op grond van de Wet 
maatschappelijke ondersteuning. De 

raad heeft al eerder gevraagd welke 
(financiële) gevolgen er zijn als de 
gemeente ‘ooit’ zou besluiten uit 
deze gemeenschappelijke regeling 
te stappen. Wethouder Roefs heeft 
toegezegd (nogmaals) bij Omnibuzz 
aan te dringen op het ontwikkelen 
van een uittreedprotocol.

Jacob Knoops,  
fractievoorzitter CDA:
Er is maar één reden waarom ik dit 
werk als lid van de gemeenteraad 
doe: het behoud van de leefbaarheid 
in onze dorpen op de lange termijn. 
Die missie reikt veel verder dan de 
vluchtige kortetermijndoelstellingen 
die vaak zo kenmerkend zijn 

voor politieke besluitvorming. In 
Bergen werken we daarom aan de 
energietransitie, het beschikbaar 
houden van de zorg en stabiele 
gemeentefinanciën. Voor mij is de, 
ook in onze gemeente, vastlopende 
woningmarkt een volgend 
belangrijk thema. Op initiatief van 
het CDA heeft de gemeenteraad 
onlangs een aantal uitgangspunten 
geformuleerd voor de woningbouw. 
Die moeten leiden tot voldoende en 
goede woningen in al onze dorpen. 
Dat is niet morgen geregeld, maar 
draagt bij aan de leefbaarheid op de 
lange termijn. Daar zet ik me graag 
voor in!

Claudia Ponjee, raadslid PK:
De komende jaren willen we ons 
onder andere focussen op een 
nog betere dienstverlening. Van 
de eerste telefonische contacten 
tussen inwoner en gemeente, tot 
het meedenken en meebewegen 
van onze ambtenaren bij (in 
eerste instantie) onmogelijke 
vragen. Het creëren van een goede 
kennisbank, het stellen van eisen 
aan bereikbaarheid, het nakomen 
van afspraken en het voorkomen 
van lange wachttijden. Zaken 
als deze kwamen voorbij in de 
onlangs gehouden enquête over de 
dienstverlening. Wij hopen dat ook 
u deze hebt ingevuld.
Verder blijven wij de participatie, 
in de breedste zin van het woord, 
op de voet volgen. Het Aanvalsplan 
participatie, waarbij mensen weer 
aan een baan geholpen worden, 

maar ook de inwonersinitiatieven 
en de initiatieven vanuit de 
dorpsraden. Samen blijven we op 
een positieve manier werken aan 
een fijne gemeente Bergen voor 
iedereen.

Marleen Raijmakers, raadslid KERN:
Tijd gaat snel, veel te snel, maar 
dat houdt in dat we met zijn allen 
in rap tempo moeten realiseren 
wat er te doen staat. Denken in 
mogelijkheden, vooruit denken, 
acties ondernemen, verlies nemen, 
streep eronder en verder gaan. Dat 
wil KERN bereiken de resterende 
twee jaar. Bijvoorbeeld wat de 
Toren van Mosaïque betreft, het 
blijkt een blok aan het been, 
neerhalen deze toren en weer 
een mooi evenementenplein van 
maken, de winkels in Mosaïque 
weer toegankelijk, initiatieven 
van welwillende ondernemers 
en industrie omarmen en laten 
realiseren. Bouwen, bouwen, 

huurwoningen waar om 
geschreeuwd wordt. Asseldonk 
in Bergen teruggeven aan de 
verenigingen. Geld voor onderzoek 
na onderzoek besparen en 
investeren in slechte wegdelen, die 
indertijd zijn ontstaan en vragen 
om onmiddellijke actie. Niet praten 
maar DOEN!

Jack Jennissen,  
fractievoorzitter VVD:
We zijn op de helft van deze periode. 
Inmiddels is de kostenstructuur 
aardig onder controle en kunnen we 
verder vooruitkijken. De VVD gaat 
voor economische ontwikkeling, 
energietransitie, wonen en 
leefbaarheid.
Om een vitale samenleving te 
behouden is het noodzakelijk te 
groeien, met name door jonge 
mensen en gezinnen. Daar 
hebben we meer economische 
activiteit voor nodig in onze 

gemeente, bijvoorbeeld in de 
vrijetijdseconomie en de industrie. 
Hierin is een actievere rol 
noodzakelijk.
We willen inspringen op de 
woningcrisis elders en de gemeente 
laten groeien. Niet alleen met 
nieuwe woningen, maar ook de 
doorstroming van ouderen naar 
levensloopbestendige woningen 
en appartementen. Daar gaan we 
specifiek als VVD voor. Daarmee 
komen huizen beschikbaar voor 
doorstromers en nieuwe inwoners. 
Daarmee zorgen we dat onze 
kinderen een goede toekomst 
kunnen hebben.
Door energie uit wind, zon, 
biomassa en nieuwe initiatieven 
bouwen we verder aan het doel 
van energieonafhankelijkheid. 
Zo komen we tot een gezonde, 
vitalere gemeenschap en een betere 
leefbaarheid. Daar willen we samen 
aan bouwen.

Invoering Omgevingswet
Een traject van lange adem
Na eerdere voornemens lijkt de 
nieuwe Omgevingswet in 2021 
toch echt ingevoerd te worden. 
Het is de meest omvangrijke 
wetswijziging sinds de invoering 
van de Grondwet in 1848. Met de 
Omgevingswet wil de overheid de 
regels voor ruimtelijke ontwikkeling 
vereenvoudigen en samenvoegen. 
Zodat het straks bijvoorbeeld 
makkelijker is om bouwprojecten 
te starten. Maar pakt dat in de 
praktijk ook zo uit? De definitieve 
invoeringsdatum is afhankelijk 
van het landelijk gereed komen 
van een digitaal omgevingsloket 
waarvan alle overheden gebruik 
moeten gaan maken. Dat is nog 
spannend genoeg. De ervaringen 
met nationale ICT-projecten 
zijn niet positief. De gemeente 
krijgt meer bevoegdheden en de 

Omgevingswet bepaalt dat burgers, 
bedrijven en maatschappelijke 
organisaties moeten kunnen 
deelnemen aan beleid- en 
besluitvormingsprocessen. 
Werk aan de winkel dus, ook 
voor onze gemeente! Bergen is 
volop aan de slag. Zo is de door 
de gemeenteraad vastgestelde 
omgevingsvisie al op de leest van 
de nieuwe wetgeving geschoeid.  
Daarnaast heeft onze gemeente 
een uitgebreid plan van aanpak in 
uitvoering. De gemeenteraad zal 
er nog vaak over spreken en het 
zal nog een tijd duren voordat de 
beoogde voordelen van de wet in 
de praktijk van bijvoorbeeld een 
vergunningsaanvraag merkbaar 
zijn. 

Jacob Knoops, fractievoorzitter CDA
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De stelling
De raadsfracties reageren 
op de stelling: ‘Deze 
raadsperiode (2018-2022) is 
alweer voor de helft voorbij. 
De komende twee jaar gaan 
we de volgende zaken nog 
bereiken voor de inwoners 
van onze gemeente’.

Koen Jacobs, 
fractievoorzitter 
CDA:
Bij een terugblik zou je wellicht 
denken aan een lijstje van 
besluiten van de gemeenteraad of 
lastige dossiers waarover discussie 
is gevoerd. Maar terugblikken doe 
je om ervan te leren en is meer 
dan een kwestie van ‘afvinken’.
In de afgelopen periode zien we 
wel dat de gemeente vaker zelf het 
voortouw neemt, soms als gevolg 
van landelijke ontwikkelingen, 
soms op eigen initiatief. 
Voorbeelden hiervan zijn de 
noodopvang voor asielzoekers, 
de ontwikkeling aan de Oostplint 
Mosaïque en de aanleg van de 
rotonde in Well. De gemeente 
wacht niet passief af, maar zoekt 
actief naar oplossingen.
De komende jaren staan vooral 
in het teken om deze werkwijze 
verder te ontwikkelen, en dus 
waar nodig regie te pakken. Een 
uitdaging is om inwoners meer 
te betrekken en hen nog meer 
mogelijkheden te geven zelf aan 
de slag te gaan met hun ideeën. 
Want we zien ook dat inwoners, 
organisaties en ondernemers 

mooie initiatieven oppakken. 
Daar ligt voor het CDA de kracht 
van de gemeenschap. 
Genoeg te doen dus. Voor nu 
wensen wij iedereen een fijne 
carnaval toe.

Jos Valckx, 
fractievoozitter PK:
We zijn alweer bijna op de helft 
van de huidige raadsperiode, 
een periode waarin de PK 
verantwoordelijkheid neemt 
en vol mee doet. Trots en goed 
om te zien dat, mede op ons 
initiatief, nu ook echt woningen 
gebouwd worden en er nog 
meer gebouwd gaan worden, 
al moeten we opletten dat 
de sociale woningbouw niet 
wordt vergeten. Op gebied van 
armoedebestrijding doen we 
goede dingen, kind-regelingen 
zijn mede op ons initiatief 
opgetrokken naar 130% van 
het sociaal minimum, zodat we 
in ieder geval kinderen (onze 
toekomst) een goede start kunnen 
geven. Ook worden steeds meer 
mensen die moeilijk aan het werk 
komen, via allerlei trajecten toch 
aan een betaalde baan geholpen: 
mensen doen weer mee en doen 
er toe!
Bergen is en blijft een mooie 
en veilige gemeente om in te 
wonen, een groot goed om 
dit te koesteren en te blijven 
verbeteren. Verder loopt 
Bergen voorop bij allerlei 
verduurzamingsprojecten en 
zijn we trots op ons Energiehuis. 
Tenslotte hebben we goede hoop 
dat Energielandgoed Wells Meer 
spoedig ten uitvoer komt!

Frans Camps, 
fractievoorzitter 
KERN:
Terwijl in de wereld om ons heen er 
allerlei crisissen en conflicten zijn, 
staat de wereld in onze gemeente 
stil. We hebben veel plannen en 
visies. Het ontbreekt echter aan de 
uitvoering en realiteitszin ervan.
•  De bodem van de  

gemeentelijke schatkist 
komt in zicht. Door de 
risicovolle ondernemersdrift, 
zullen we moeten vrezen 
voor lastenverzwaring voor 
de inwoners. Geen mooi 
vooruitzicht voor onze 
gemeenschap in deze dure 
tijden.

•  Energielandgoed Wells 
Meer komt steeds verder 
uit zicht. Bergen in 2030 
energie-onafhankelijk wordt 
steeds meer een wens dan 
werkelijkheid. Het risico dat de 
stekker eruit gaat voordat hij 
erin gezeten heeft wordt met de 
dag groter. 

•  KERN vindt woningbouw 
prioriteit nummer 1. 

•  Er moet beter geluisterd worden 
naar onze inwoners. 

•  Er moet meer ruimte zijn voor 
ondernemers. 

•  Het verdwijnen van de horeca 
en daarmee de aantasting 
van onze leefbaarheid en 
gastvrijheid moet een halt 
toegeroepen worden.

•  De focus moet terug op onze 
kerntaken hiervoor moeten de 
noodzakelijke stappen gezet 
worden voor onze inwoners.

De tweede helft van deze 
raadsperiode zal onze nieuwe 

burgemeester Michael Rauner aan 
het roer staan…
www.kernbergen.com

Ronald van 
Broeckhuysen, 
commissielid VVD:
Het gaat goed met de 
gemeentefinanciën bij dit College 
van Burgemeester en Wethouders, 
waardoor de belastingen laag 
kunnen blijven.
Eindelijk komen er meer 
woningbouwlocaties in alle kernen, 
waarvan de omgevingsplannen 
voor de zomer door de 
gemeenteraad vastgesteld kunnen 
worden. Het gaat dus flink vooruit, 
dankzij het steeds aandringen 
van de drie coalitiepartijen én 
de oppositie. Een gematigde 
bevolkingsgroei is ook goed nieuws 
voor onze scholen en verenigingen.
MAAR wij zijn er nog niet. Zo moet 
de omgeving rond de nieuwbouw 
groen en "dorps" blijven. Er 
is daarvoor nog onvoldoende 
beleid. Wij zijn de Randstad 
niet met de vele rijtjeshuizen en 
postzegeltuinen! De VVD gaat 
hiervoor met voorstellen komen.
Versterking van de recreatie vereist 
daadkracht, ook de daarvoor 
noodzakelijke (noodlijdende) 
horeca geeft ons blijvend zorgen. 
De VVD vraagt aan het College 
om hieraan meer aandacht te 
geven (de juiste horeca op de 
juiste plek) en de VVD komt voor 
een betere vorm van recreatie met 
concrete voorstellen (zoals meer 
veilige fietspaden). Zo gaan wij de 
resterende periode in met nog meer 
verbeteringen voor onze inwoners.

Indy Aengenend, 
raadslid 
Dorpsbelangen:
Halverwege deze raadsperiode 
zie ik een positieve 
cultuurverandering, waarin 
we meer de verbinding zoeken 
om samen doelen te bereiken. 
Deze koers wil ik samen met 
Dorpsbelangen vastberaden 
voortzetten. Transparantie over 
beleidskeuzes kan nog beter. Het 
actieve duurzaamheidsbeleid is 
een mooi voorbeeld van wat we 
kunnen bereiken. We bouwen 
letterlijk aan onze toekomst, 
maar het is belangrijk dat de 
burger nog dichter bij de politiek 
wordt gebracht en dus aan 
de voorkant inspraak heeft in 
beleidsvorming. 
Mijn persoonlijke ambitie ligt 
op verduurzaming door én met 
burgers en ondernemers in 
veeteelt, landbouw en industrie. 
Ook armoedebestrijding en 
schuldhulpverlening zijn 
speerpunten, want een inclusieve 
gemeente is een leefbare 
gemeente. Ik wil daarnaast het 
ondernemersklimaat stimuleren, 
zodat Bergen ook economisch 
bloeit. 
Als nieuw gemeenteraadslid is 
de politiek soms lastig, zeker als 
jonge, onervaren meid. Het lezen 
van beleidsstukken en navigeren 
door het 'politieke spel' zijn 
uitdagingen waar ik mee omga. 
Ik denk dat mijn frisse blik en 
onbevangenheid mijn inzet voor 
gemeente Bergen waardevol 
maken. Ik hecht enorm aan jullie 
input en ben altijd bereid in 
gesprek te gaan.

De fracties aan 
het woord
Deze keer geen stelling: maar: 
‘Een terug- en vooruitblik 
(bijna) halverwege deze 
raadsperiode (2022-2026): wat 
gaat er goed, wat kan er beter 
in onze gemeente?’.

Jos Valckx, 
fractievoozitter PK

Koen Jacobs, 
fractievoorzitter CDA

Ronald van Broeckhuysen,
commissielid VVD

Indy Aengenend, 
raadslid Dorpsbelangen

Frans Camps, 
fractievoorzitter KERN

Nieuw raadslid: Indy Aengenend
Omdat Bart Megens, vanwege zijn 
provinciale politieke activiteiten, 
ontslag heeft genomen als 
raadslid, was er een vacature 
ontstaan in de gemeenteraad 
van Bergen (L). Hij is afgelopen 
dinsdag opgevolgd door Indy 
Aengenend uit Afferden, 
nummer 4 op de kieslijst van 
Dorpsbelangen. Zij werd, zoals 
dat heet, toegelaten tot de raad.

In dezelfde raadsvergadering 
is stilgestaan bij het overlijden 
op 21 januari 2024 van KERN-
commissielid René Jaspers. 
Kort na zijn aantreden als 
commissielid, in het voorjaar 
van 2022, werd René -zoals 
later helaas duidelijk werd- 
ongeneeslijk ziek. 
Ook waren er insprekers. De 
publieke tribune was gevuld met 

leden van volleybalvereniging VC 
Montagnards. Een bestuurslid 
bracht naar voren dat deze 
vereniging in zwaar weer 
verkeert, onder andere vanwege 
de hoge niet-marktconforme 
tarieven van sporthal Den 
Asseldonk. De gemeente heeft 
financiële hulp aangeboden, 
maar of de huurprijs omlaag kan, 
is nog onduidelijk.

Speeltuintje Well
Een andere inspreker woont 
naast het speeltuintje aan de 
Elsterendijk in Well. Deze plek 
wordt ook ’s nachts gebruikt 
door personen die er wat anders 
doen dan spelen. En dat doen ze 
vaak luidruchtig, waardoor de 
buren niet kunnen slapen. In een 
voor dit speeltuintje opgesteld 
en door de raad vastgesteld 

bestemmingsplan is opgenomen 
dat er een geluidscherm wordt 
geplaatst waardoor de ervaren 
overlast zou moeten verminderen. 
Het college van burgemeester 
en wethouders heeft toegezegd 
te monitoren of dit inderdaad 
het geval zal zijn, in combinatie 
met toezicht door straatcoaches 
en het eventueel ingrijpen door 
handhavers.


